
Mestna občina Novo mesto 

Krajevna skupnost Majde Šilc  
Svet KS 

 
 
 

Mag. Gregor Macedoni, 
Župan MO Novo mesto  

 
1. Izgradnja peš in kolesarske poti iz Žibertovega hriba na Levičnikovo  
    cesto – predlog za uvrstitev izgradnje v letu 2021 v seznam investicij  

    MO Novo mesto in 
 

2. nakup prostorov za potrebe KS v novozgrajenem bloku na Jakčevi –  
    predlog za uvrstitev v načrt nabave nepremičnin v letu 2021 
 

 
Spoštovani gospod župan,  

 
1. Za peš in kolesarsko pot iz Žibertovega hriba na Levičnikovo cesto je 

KS Majde Šilc zagotovila izdelavo projektne naloge in na podlagi te projekt za 
izvedbo. Projekt se zaključuje v kratkem. Tega vam bomo takoj po prejemu 
dostavili. Pričakujemo, da boste izgradnjo tega projekta izvedli v letu 2021 brez 

nadaljnjega  sodelovanja KS. Razloga sta v tem, da gre za večji projekt, po 
projektantski oceni vreden okrog 20.000 eur. Projekte teh vrednosti KS ni 

sposobna realizirati zaradi omejenih sredstev niti v primeru, da bi v posameznem 
letu namenil vsa lastna sredstva za sofinanciranje. Drug razlog je v tem, da je KS 
v preteklih letih z lastnimi sredstvi in kasneje v sofinanciranju z MO Novo mesto 

obnovila več daljših stopnišč  ( po slednjih močno izstopa po številu teh; 
pomemben del območja KS se nahaja na hribu – štiri ulice Žibertovega hriba, 

Ulica Marjane Kozine … ).  
 
2. V letu 2021 je potrebno v načrt nabave nepremičnin uvrstiti tudi 

nabavo prostorov za KS Majde Šilc v novozgrajenem bloku na Jakčevi 
ulici. Po zadnjih informacijah iz sestanka z investitorjem se bo gradnja bloka 

pričela najkasneje spomladi drugo leto. Trajala bo okrog enega leta. V povezavi s 
to gradnjo obstaja zaveza MO Novo mesto, da bo v tem bloku kupila prostore za 
potrebe naše KS v površini petdeset m2. Tej potrebi je bil tudi prilagojen projekt 

za izvedbo del. Da bi se lahko obveznost realizirala, je potrebno planirati 
potrebna sredstva že v letu 2021 in morda del teh v letu 2022.  

 
Prosimo povratno informacijo o realizaciji naših predlogov, ki jo potrebujemo za 
komunikacijo z našimi sokrajani.  

 
Ostanite zdravi in lepo pozdravljeni.  

 
Datum: 4.11.2020 
 

 
 

                         KS Majde Šilc 
                     Adolf Zupan, predsednik  sveta  


